
 
Geachte Gemeenteraad, 
 
Zou heel graag willen weten waarom er nu na jaren eindelijk groen word weggebrand, alleen 
langs de gevels????? 
En de rest van de bestrating niet, HEEL JAMMER DIT, langs de gevel en langs mijn tuin is het niet 
nodig en ook een probleem 
dat de planten in mijn tuin ook worden weg gebrand, mijn heg heb een heleboel geld gekost en 
wil niet dat de gem. dit weg gaat branden met alle gevolgen  
van dien,  onderhoud de straat maar tegen mijn heg branden vind ik niet nodig.. 
 
Ook zou het is nodig zijn de bestrating eens aan te pakken, de straat verzakt  niet normaal. 
 
Wat betekend Spaarndam voor jullie?? Waarschijnlijk niet zo belangrijk, we zijn al jaren bezig 
met vragen of er normaal onderhoud kan  
worden gedaan, maar helaas, dan nemen we maar een brander, en branden we ook de planten 
bij de mensen ook dood???????   
 
Dit heb een hoop geld gekost dus de rekening kan naar de GEM. HAARLEM denk ik??????? 
 
Hoop heel graag hier iets over te horen, of kom eens langs om het hier te bekijken….. GRAAG. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
H.E. van Lieshout – Osendarp 
Nieuwe Rijweg  19 
2063 JA Spaarndam West. 
 
 
 
      
 


